
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 4/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 124/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Μη γενίκευση συζήτησης επί 
επερωτήσεως του δημοτικού συμβούλου 
κ. Ι. Καλαϊτζίδη. 

 
       Σήμερα 3 Μαρτίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 28-2-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Αντιπροέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 
«Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Π. Τσαπαρόπουλος Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Σ. Παναγιωτίδης Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Ακριβόπουλος Ι. Ταρασίδης 
4. Γ.  Μιχαηλίδης    
5. Π. Παυλίδης   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
6. Σ. Μηλιόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Ν. Μωυσιάδης   Η. Σοφιανίδης 
8. Α. Δελαβερίδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α.  Τσιάρας   Π. Πιτούλιας 

10. Ν. Τσιαμήτρος   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Β. Ρήσσου 
12. Κ. Συμεωνίδης    
13. Μ. Τρανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 

αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Χ. Γεωργιάδης, Ι. 
Ταρασίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 122/2008 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Μ. Σουμελίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 123/2008 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Κ. Συμεωνίδης, Ε. 
Σοφιανίδης και αποχώρησε ο κ. Μ. Σουμελίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 124/2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Μ. Σουμελίδης και αποχώρησε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 

14. Α. Παπαστεργίου 
15. Γ. Κάκαρης 
16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Χ. Γεωργιάδης 
18. Β. Γιαννουλάκης 
19. Ε. Σοφιανίδης 
20. Μ. Σακαλής 
21. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 125/2008 απόφασης 

αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Καλαϊτζίδης, Γ. Ορφανίδης, Σ. Διαμαντής.  
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 126/2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. 
Σουμελίδης, Τ. Χατζηαθανασίου, Κ. Συμεωνίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 130/2008 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Μ. Τρανίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 132/2008 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Ε. Γουναράς. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 153/2008 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Ε. Γουναράς. 

22. Ε. Γουναράς 
23. Ι. Καλαϊτζίδης 
24. Γ. Ορφανίδης 

 



 
Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος, εισηγούμενος το 2ο θέμα της 

ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου την από 28-2-2008 επερώτηση 
του δημοτικού συμβούλου Ιωάννη Καλαϊτζίδη, που έχει ως εξής: 

Κυρία Δήμαρχε, 
Στη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου της 18ης Φεβρουαρίου 2008 σας 

ερώτησα σύμφωνα με τις διατάξεις του κανονισμού εργασιών του Δ.Σ. 
1. σε ποιες ενέργειες προβήκατε μετά την αναβολή διεξαγωγής της 

δημοπρασίας για τη δημιουργία ΧΥΤΥ στη λεγόμενη 12η θέση,  
2. σε ποιες ενέργειες προβήκατε μετά την αίτηση ακύρωσης του παραπάνω 

διαγωνισμού από το παράρτημα του ΤΕΕ Κεντρικής Μακεδονίας λόγω ασαφειών, 
ατελειών αλλά και επιβαρυντικών διατάξεων της προκήρυξης που θίγουν τα 
συμφέροντα του Συνδέσμου Καθαριότητας,  

3. γιατί δεν φέρατε για συζήτηση στο Δ.Σ. την ακύρωση ή όχι αποφάσεων του 
Δ.Σ. που ήταν αντίθετες με τη δημιουργία ΧΥΤΥ στη λεγόμενη 12η θέση,  

4. πιστεύετε ναι ή όχι στη συνέχεια των δημοτικών αρχών κι εάν οι αποφάσεις 
προγενέστερων Δ.Α. δεσμεύουν και τις επόμενες,  

5. ποια είναι τελικά η θέση της σημερινής πλειοψηφίας του Δ.Σ. για το θέμα 
της δημιουργίας ΧΥΤΥ στη 12η θέση, 

6. επειδή κυρία Δήμαρχε σε κανένα από τα παραπάνω ερωτήματα δεν πήρα 
συγκεκριμένη απάντηση 

σας επερωτώ, σύμφωνα με τις διατάξεις του κανονισμού εργασιών του Δ.Σ.: 
1.- Γιατί συνεχίζετε να παρίστασθε στο διοικητικό συμβούλιο του συνδέσμου 

καθαριότητας με απόφαση Δ.Σ. προηγούμενης δημοτικής αρχής και με την οποία 
ήταν η τότε πλειοψηφία αντίθετη με τη δημιουργία ΧΥΤΥ στη θέση 12; 

2.- Γιατί ενώ δεν ψηφίσατε καμία από τις υπ΄ αριθ. 350/03, 2/04 και 170/05 
αποφάσεις του Δ.Σ., εσείς εκπροσωπείτε το Δήμο στο Δ.Σ. του συνδέσμου με 
αποφάσεις που δεν ψηφίσατε; 

3.- Σκοπεύετε να φέρετε θέμα στο Δ.Σ. και πότε για την ανάκληση ή όχι των 
παραπάνω αποφάσεων του Δ.Σ.; 

4.- Πιστεύετε ή όχι στη Δημοκρατία και στη συνέχεια των δημοτικών αρχών; 
5.- Ως πότε θα κρύβεστε πίσω από το δάκτυλό σας για ένα τόσο σοβαρό θέμα 

όπως φυσικά και σε όλα τα μεγάλα θέματα του Δήμου; 
6.- Έχετε συναίσθηση ή όχι ότι εκπροσωπείτε το Δήμο της πρωτεύουσας του 

Νομού και ότι το θέμα αυτό έχει σοβαρότατες περιβαλλοντικές και οικονομικές 
συνέπειες για τους δημότες της Βέροιας; 

7.- Έχετε καταλάβει ότι η δημιουργία ΧΥΤΥ στη 12η θέση δεν μπορεί πλέον 
να γίνει και ότι πρέπει να ξεκινήσουμε άμεσα τις διαδικασίες δημιουργίας ΧΥΤΥ στη 
θέση 5 όσο το δυνατόν πιο γρήγορα; 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Καλαϊτζίδης: Κυρία Δήμαρχε, στη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
της 18ης Φεβρουαρίου 2008 σας ερώτησα σύμφωνα με τις διατάξεις του κανονισμού 
εργασιών του Δ.Σ.: 1. Σε ποιες ενέργειες προβήκατε μετά την αναβολή διεξαγωγής 
της δημοπρασίας για τη δημιουργία ΧΥΤΥ στη λεγόμενη 12η θέση, 2. Σε ποιες 
ενέργειες προβήκατε μετά την αίτηση ακύρωσης του παραπάνω διαγωνισμού από το 
παράρτημα του ΤΕΕ Κεντρικής Μακεδονίας λόγω ασαφειών, ατελειών αλλά και 
επιβαρυντικών διατάξεων της προκήρυξης που θίγουν τα συμφέροντα του Συνδέσμου 
Καθαριότητας, 3. Γιατί δεν φέρατε για συζήτηση στο Δ.Σ. την ακύρωση ή όχι 
αποφάσεων του Δ.Σ. που ήταν αντίθετες με τη δημιουργία ΧΥΤΥ στη λεγόμενη 12η 
θέση, 4. Πιστεύετε ναι ή όχι στη συνέχεια των δημοτικών αρχών κι εάν οι αποφάσεις 



προγενέστερων Δ.Α. δεσμεύουν και τις επόμενες, 5. Ποια είναι τελικά η θέση της 
σημερινής πλειοψηφίας του Δ.Σ. για το θέμα της δημιουργίας ΧΥΤΥ στη 12η θέση, 6. 
Επειδή κυρία Δήμαρχε σε κανένα από τα παραπάνω ερωτήματα δεν πήρα 
συγκεκριμένη απάντηση σας επερωτώ, σύμφωνα με τις διατάξεις του κανονισμού 
εργασιών του Δ.Σ.: 

1.- Γιατί συνεχίζετε να παρίστασθε στο διοικητικό συμβούλιο του συνδέσμου 
καθαριότητας με απόφαση Δ.Σ. προηγούμενης δημοτικής αρχής και με την οποία 
ήταν η τότε πλειοψηφία αντίθετη με τη δημιουργία ΧΥΤΥ στη θέση 12; 

2.- Γιατί ενώ δεν ψηφίσατε καμία από τις υπ΄ αριθ. 350/03, 2/04 και 170/05 
αποφάσεις του Δ.Σ., εσείς εκπροσωπείτε το Δήμο στο Δ.Σ. του συνδέσμου με 
αποφάσεις που δεν ψηφίσατε; 

3.- Σκοπεύετε να φέρετε θέμα στο Δ.Σ. και πότε για την ανάκληση ή όχι των 
παραπάνω αποφάσεων του Δ.Σ.; 

4.- Πιστεύετε ή όχι στη Δημοκρατία και στη συνέχεια των δημοτικών αρχών; 
5.- Ως πότε θα κρύβεστε πίσω από το δάκτυλό σας για ένα τόσο σοβαρό θέμα 

όπως φυσικά και σε όλα τα μεγάλα θέματα του Δήμου; 
6.- Έχετε συναίσθηση ή όχι ότι εκπροσωπείτε το Δήμο της πρωτεύουσας του 

Νομού και ότι το θέμα αυτό έχει σοβαρότατες περιβαλλοντικές και οικονομικές 
συνέπειες για τους δημότες της Βέροιας; 

7.- Έχετε καταλάβει ότι η δημιουργία ΧΥΤΥ στη 12η θέση δεν μπορεί πλέον 
να γίνει και ότι πρέπει να ξεκινήσουμε άμεσα τις διαδικασίες δημιουργίας ΧΥΤΥ στη 
θέση 5 όσο το δυνατόν πιο γρήγορα; 

Επιπροσθέτως θέλω να σας αναφέρω ορισμένα πράγματα που υπάρχουν στη 
διακήρυξη του έργου: Μελέτη χρηματοδότησης και παραχώρησης εκμετάλλευσης για 
25 έτη μονάδας επεξεργασίας απορριμμάτων του νομού Ημαθίας. Προσπάθησα να 
δώσω στο Δ.Σ. του ΕΣΔΑ να καταλάβουν ορισμένα πράγματα αλλά είμαι 
υποχρεωμένος να τα γνωρίσω και στο Δ.Σ. του δήμου Βέροιας μιας και ο δήμος 
Βέροιας είναι ο μεγαλύτερος δήμος κι έχει και τα περισσότερα σκουπίδια απ’ όλους 
τους άλλους δήμους μαζί. Πρώτα-πρώτα δεν έχει λυθεί το ιδιοκτησιακό καθεστώς με 
συνέπεια ο Σύνδεσμος να μην έχει τίτλο κυριότητας. Το υπουργείο Πολιτισμού δεν 
εγκρίνει τη θέση 12 όπου έχει κατασκευαστεί το παραπάνω έργο και ο γενικός 
γραμματέας της Περιφέρειας δεν θα εγκρίνει τον διαγωνισμό σύμφωνα με τις 
διατάξεις του ν. 3463/06, αρ. 149, παρ. 1β. Η διακήρυξη – συγγραφή υποχρεώσεων 
έχει όρους και όχι μόνο είναι αντίθετη με το πνεύμα και γράμμα του νόμου και από 
την εκτέλεση των δημοτικών και κοινοτικών έργων και συνδέσμων αυτών π.δ.171/87, 
ν. 1418/85 και π.δ. 609/85 τα οποία καθορίζουν τη διαδικασία των έργων αλλά είναι 
εις βάρος των ΕΣΔΑ. Επιγραμματικά μόνο, αυτό το πεντασέλιδο κείμενο θα το 
καταθέσω στο προεδρείο του Δ.Σ. και σε όποιον από εσάς θέλει για να πάρετε μία 
γνώση. Θα κρίνω ορισμένα μόνο σημεία που είναι φοβερά ουσιώδη. Μέσα στη 
διακήρυξη εκτιμάται το εργολαβικό αντάλλαγμα ως 80 ευρώ τον τόνο τον οποίο 
δέχεται και αρνητική έκπτωση 10% δηλ. μπορεί να φτάσει μέχρι 88 ευρώ τον τόνο 
που σημαίνει ότι ο ΕΣΔΑ απεμπολεί το δικαίωμά του να κηρύξει οποιαδήποτε 
προσφορά ως μη ικανοποιητική για τον σύνδεσμο. Δεν μπορεί δηλ. να κρίνει ότι τη 
δέχεται ντε φάκτο έστω αν αυτή είναι και 88 ευρώ. Στο άρθρο 12 παρ. 4 της 
διακήρυξης λέει ότι τα προδιαλεγμένα οργανικά υλικά πρέπει να είναι ευθύνη των 
δήμων δηλ. ο δήμος πρέπει να καθορίσει την προδιαλογή τους και να τη 
χρηματοδοτήσει. Αυτό, με μερικούς υπολογισμούς έχει κόστος 900.000 ευρώ μόνο 
για τον δήμο Βέροιας. Στο άρθρο 14 λέει ότι η παραχώρηση γίνεται για 25 έτη και 
δεν ορίζει κατηγορηματικά μέσα στη διακήρυξη ότι δεν υπάρχει καμία οικονομική 
αξίωση με τα άλλα 25 έτη εκμετάλλευσης από τον ανάδοχο. Καταργεί κατ’ ουσίαν 



την ποινική ρήτρα γιατί η  παραχώρηση της εκμετάλλευσης γίνεται για 25 έτη με 
ημερομηνία έναρξης εμπορικής λειτουργίας του έργου το αργότερο μέσα σε 30 μήνες 
μετά την υπογραφή της σύμβασης και σ΄ αυτό το πράγμα συμβαίνει πως αν και με 
υπαιτιότητα του αναδόχου καθυστερήσει το έργο για τη λειτουργία του τότε οι δήμοι 
είναι υποχρεωμένοι να πληρώνουν τον ανάδοχο και το ποσό αυτό ανέρχεται στις 
9.351,67 ευρώ πλέον του ΦΠΑ για κάθε ημέρα. Οι ποινικές ρήτρες ανέρχονται στο 
ποσό των 5.133,33 ευρώ ανά ημέρα. Δηλαδή ο ανάδοχος κερδίζει κάθε μέρα, χωρίς 
να δουλεύει και χωρίς να κάνει τίποτα, 4.218 ευρώ. Το κορυφαίο είναι πως λύση της 
σύμβασης υπαιτιότητας του αναδόχου ο Σύνδεσμος, εκτός των άλλων, έχει 
υποχρέωση να πληρώσει τεκμαιρόμενο όφελος που σημαίνει π.χ. έστω από τα 25 έτη 
που πρέπει να λειτουργήσει λειτουργεί 20 και φεύγει ο ανάδοχος και είμαστε 
υποχρεωμένοι για τα 5 χρόνια, να τον πληρώσουμε 47.000.000 ευρώ. Εγώ δεν έχω 
ακούσει να γίνεται διάλυση σύμβασης με υπαιτιότητα του αναδόχου και να τον 
πληρώνει ο κύριος του έργου. 

Χ΄Αθανασίου: Διαδικαστικά. Επειδή εδώ οι παρόντες έχουν δεδηλωμένη την 
ευαισθησία τους στη δημοκρατία θεωρώ ύβρη αυτό που αναγράφεται στην πρόταση 
δηλ. «πιστεύετε ή όχι στη δημοκρατία». Μη μου πείτε κε Πρόεδρε ότι δεν είναι ύβρη 
γιατί μόνο οι χυδαίες λέξεις αποτελούν ύβρεις; Τουλάχιστον για μένα θα ήταν πολύ 
πιο βαριά ύβρις η πίστη μου στη δημοκρατία. Δική σας υποχρέωση είναι Πρόεδρε να 
διαφυλάξετε αυτή την αίθουσα από αυτού του είδους τις εκτροπές. 

Προεδρεύων: Είπα και προηγουμένως στον κ. Μιχαηλίδη, ότι ο καθένας είναι 
υπεύθυνος για αυτά που λέει και κρίνεται γι’ αυτά. 

Χ΄Αθανασίου: Οφείλει όμως το προεδρείο να διαφυλάξει το Δ.Σ. από ύβρεις 
κι αυτό το θεωρώ ύβρη κε Πρόεδρε. 

Δήμαρχος: Γενικά το πνεύμα και η διατύπωση αυτών των επερωτήσεων 
δείχνει κάποια ήθη και κάποια ποιότητα που δεν θα την σχολιάσω και θα απαντήσω 
παρότι θα μπορούσα να χρησιμοποιήσω κορώνες γιατί πράγματι αγενώς τουλάχιστον 
έχουν συνταχθεί αυτά τα κείμενα. Υπογράφονται όμως και χαρακτηρίζουν τους 
υπογράφοντες. Δεν θα μπω λοιπόν κε Χ΄Αθανασίου σ΄ αυτή τη διαδικασία αφού ο 
καθένας κρίνεται και από τα γραφόμενά του κυρίως. Επερωτώμαι εδώ αν έχω 
συνειδητοποιήσει ότι διοικούμε, ότι εγώ είμαι Δήμαρχος κάποιοι άλλοι είναι 
αντιδήμαρχοι, δημοτικοί σύμβουλοι, πρόεδροι φορέων και επιτροπών κι αυτό που 
σίγουρα οφείλω να σας πω συνάδελφοι ότι έχουμε συνειδητοποιήσει είναι πως έχετε 
μία τρομερή εμμονή να διαστρέφετε την αλήθεια κι αυτό δεν το κάνετε πειστικά. Το 
αν το κάνετε πειστικά ή όχι δεν με απασχολεί αλλά όταν αυτή η εμμονή σας 
απασχολεί και ταλαιπωρεί το σώμα τότε πραγματικά καθίσταται προβληματική. Κε 
Καλαϊτζίδη διαβάσατε τι ρωτάτε; Ίσως ακούγεται υποτιμητικό έτσι που σας το θέτω 
αλλά γενικότερα έτσι όπως θέτετε τα πράγματα, σας υποτιμούν. Ήταν ρητορικό το 
ερώτημα αλλά σας το έκανα γιατί αδυνατώ να σας παρακολουθήσω. Πρώτα απ’ όλα 
ο όποιος αιρετός συμμετέχει σ΄ ένα διοικητικό συμβούλιο οποιουδήποτε φορέα είναι 
«κομιστής» απόψεων ενός άλλου οργάνου και δεν είναι «κομιστής» των προσωπικών 
ή των παραταξιακών του απόψεων. Το ότι μπορεί να συμβαίνει διαφορετικά αυτό 
πρώτη φορά το ακούω απόψε. Εγώ πιστεύω πως όταν ένας εκλέγεται για να 
συμμετέχει κάπου, αυτοί που τον εκλέγουν τον εμπιστεύονται γιατί έχει μία σωστή 
προσωπική άποψη ή μία σωστή παραταξιακή άποψη και θέση. Σας απαντώ σ΄ αυτό 
που ρωτάτε δηλ. γιατί δεν μεταφέρω τις απόψεις που είχε η πλειοψηφία την 
προηγούμενη δημοτική αρχή κ.λ.π. Αλλά αν το δεχτώ αυτό που λέει ο κ. 
Καλαϊτζίδης, ο οποίος απεχώρησε αλλά δεν έχει σημασία, δεν του είπε κανείς ότι οι 
αποφάσεις συχνά, επειδή αλλάζουν οι συνθήκες αλλάζουν κι αυτές. Είναι αυτό που 
μάθαμε πλέον και το λέμε και στην Ελλάδα δηλ. είναι το timing. Αλλάζουν οι 



συνθήκες, αλλάζουν οι αποφάσεις και προσαρμόζεσαι σε κάποια πράγματα. Εμείς 
πάντως αυτό που λέγαμε αυτό συνεχίζουμε να λέμε και να υποστηρίζουμε. Το 
δεύτερο που ρωτάτε είναι γιατί εκπροσωπούμε τον δήμο στο Δ.Σ. του Συνδέσμου 
αλλά απλούστατα γιατί ψηφιστήκαμε και το θεωρώ παιδαριώδες να πω γνωστά 
πράγματα, ότι δηλ. έγινε ψηφοφορία στο Δ.Σ. της Βέροιας και κάποιοι εξελέγησαν 
για να αποτελέσουν μέλη του διοικητικού συμβουλίου του ΕΣΔΑ. Βεβαίως και ο κ. 
Καλαϊτζίδης εξελέγη αλλά στον ΕΣΔΑ δεν είναι τόσο λαλίστατος όσο εδώ. Όσον 
αφορά το 3ο δηλ. αν σκοπεύουμε να φέρουμε θέμα στο Δ.Σ. για την ανάκληση ή όχι 
των αποφάσεων να πω ότι επειδή διαρκώς θέτετε τέτοια θέματα δηλ. αν θα φέρουμε 
στο Δ.Σ. θέματα για ανακλήσεις προηγούμενων αποφάσεων να πω ότι εμείς έπρεπε 
να μην κάνουμε τίποτα άλλο κι επειδή εμείς έχουμε μία διαφορετική πολιτική σε κάτι 
έπρεπε διαρκώς να φέρνουμε εδώ θέματα για να ανακαλούμε κάποιες αποφάσεις του 
παρελθόντος. Έχουμε μπροστά μας τόση πολλή δουλειά, σας διαβεβαιώνω, που δεν 
μας επιτρέπει να ασχολούμαστε με ανακλήσεις, με επαναφορές, με παιχνίδια 
εντυπωσιασμού, με πολιτικές σκοπιμότητες, με τερτίπια κ.λ.π. πραγματικά δεν 
έχουμε τον χρόνο να το κάνουμε, δεν έχουμε τη διάθεση και δεν θα απασχολήσουμε 
το σώμα με τέτοιου είδους ζητήματα. Οι αποφάσεις λαμβάνονται για να υλοποιούνται 
ή για να μένουν στην ιστορία αυτού του δημοτικού συμβουλίου ή του προηγούμενου 
ή του πιο προηγούμενου κι αλίμονο αν ανοίγαμε όλες τις αποφάσεις της 
προηγούμενης τετραετίας, και για όποιες διαφωνούσαμε τότε εμείς ή είχαμε 
αποχωρήσει από την αίθουσα κάτι που κάναμε τακτικά ή γιατί δεν συμφωνούσαμε με 
τη μεθοδολογία σας, να τις φέρναμε κάθε φορά εδώ για ανάκληση. Έχουμε πολλά 
σοβαρά ζητήματα για να ασχοληθούμε και δεν θα μπούμε σ΄ αυτή τη διαδικασία που 
θέλετε να μας βάλετε. Με το 4ο ερώτημά σας ρωτάτε αν πιστεύουμε ή όχι στη 
δημοκρατία και στη συνέχεια των δημοτικών αρχών και νομίζω ότι και ο κ. 
Χ΄Αθανασίου έθεσε το θέμα αλλά νομίζω ότι κι εγώ πολύ αναλυτικά και ήρεμα σας 
απάντησα σ΄ αυτό το σημείο γιατί ετέθη και στην προηγούμενη επερώτηση. Εξάλλου 
αυτά δεν είναι ζητήματα που αποδεικνύονται με παχιά λόγια εδώ πέρα αλλά είναι 
ζητήματα που αποδεικνύονται καθημερινά από την καθημερινή μας πρακτική με έργα 
και πράξεις και μ’ αυτόν τον τρόπο λειτουργούμε γιατί αυτό πιστεύουμε όλοι μας. 
Στην 5η ερώτησή σας δηλ. ως πότε θα κρύβομαι πίσω από το δάκτυλό μου για ένα 
τόσο σοβαρό θέμα όπως φυσικά σε όλα τα μεγάλα θέματα του δήμου, πραγματικά 
δεν ξέρω τι να σας απαντήσω σ΄ αυτό, γιατί είναι φανερό πραγματικά πως πίσω από 
το δάκτυλό μου και λόγω σωματικών διαστάσεων δεν θα μπορούσα να κρυφτώ σε 
καμία περίπτωση αλλά εκτός τούτου και για να μη χαριτολογούμε για τέτοια σοβαρά 
ζητήματα, πίσω από το δάκτυλό μου δεν κρύφτηκα ποτέ κι έχω μία ιστορία σ΄ αυτό 
τον τόπο η οποία είναι λίγο ή πολύ γνωστή. Έχω μία προϊστορία στα κοινά, δεν 
περιμένω να την γνωρίζετε γιατί δεν συναντηθήκαμε πουθενά σ΄ αυτούς τους 
δρόμους. Δεν περιμένω να γνωρίζετε αυτή την ιστορία αν είναι δημοκρατική, 
αγωνιστική ή οτιδήποτε άλλο. Ρωτάτε επίσης αν έχουμε συναίσθηση ότι 
εκπροσωπούμε τον δήμο και δεν ξέρω τι να σας απαντήσω σε τέτοιου είδους 
ερωτήματα και πραγματικά το αφήνω να πέσει κάτω. Όσο για τις περιβαλλοντικές 
και οικονομικές επιπτώσεις δεν ξέρω γιατί τις θυμηθήκατε τώρα και πραγματικά 
απορώ γιατί θέτετε αυτό το ερώτημα και γιατί κάνετε την ανάλυση που κάνατε λίγο 
πριν. Το θυμηθήκατε τώρα που χάθηκε το τραίνο; Ποιος συμμετείχε στο Δ.Σ. του 
συνδέσμου τα προηγούμενα χρόνια; Συμμετείχαμε εμείς; Υπάρχει μία 
πραγματικότητα ότι τα προηγούμενα χρόνια μας είχατε αποκλείσει και ουδείς από 
εμάς συμμετείχε. Γιατί πρέπει να ξέρουμε την προϊστορία της υπόθεσης; Επίσης, 
ξέρετε πολύ καλά, ότι εσείς συμμετείχατε κι εσείς συνδιαμορφώσατε αυτό το 
περιβάλλον, εσείς που συμμετείχατε επί 4 χρόνια σ΄ αυτό το Δ.Σ. του συνδέσμου. 



Σήμερα βέβαια τα πράγματα έχουν αλλάξει κι εμείς που δεν είμαστε δημοκρατικοί, 
κατά την άποψή σας, σας έχουμε δώσει και βήμα και θέση στον σύνδεσμο και 
συμμετέχετε και καθόμαστε και πλάι-πλάι εκεί και δημοκρατικότατα συζητάμε για τα 
ζητήματα του συνδέσμου. Όσο για το παρελθόν και οφείλω να το πω, αυτό το θέμα 
που είναι τόσο μεγάλο και τόσο σημαντικό, το φέρνατε στο δημοτικό συμβούλιο 
μόνο όταν υπήρχαν εντάσεις με τον τότε Νομάρχη κι εδώ είναι τα πρακτικά. Κι 
εκείνη η κόντρα μάλιστα ήταν ιδιαιτέρως επιζήμια για τον τόπο, για την πόλη και τον 
δήμο μας. Δεν φέρνατε τέτοιο θέμα για να συζητηθεί τότε στο Δ.Σ. από 
υπερβάλλοντα ζήλο αλλά για άλλα θέματα που σας απασχολούσαν. Για να βάλουμε 
τα πράγματα στη θέση τους και να τα δούμε κατάματα να σας πω ότι βρισκόμαστε 
στο έτος των προστίμων και μου το είπε και το άκουσα η ίδια από τον υφυπουργό 
Οικονομικών κ. Παπαθανασίου. Μέχρι το τέλος του 2008 ο σώζων εαυτών σωθήτω. 
Από ποιους ζητάτε ευθύνες; Όσοι συμμετείχαν τα προηγούμενα χρόνια και 
καθυστέρησαν κάποιες διαδικασίες να μην έρχονται τώρα για να ζητούν ευθύνες. 
Φτάσαμε δυστυχώς στην εποχή των προστίμων. Λέτε ότι έχετε πρόταση και 
περατώνω φτάνοντας στο τελευταίο σημείο. Ποια είναι η πρόταση; Είναι η θέση 5; 
Έχει κοινωνική συναίνεση η θέση 5 που μου κουνάτε το κεφάλι μέχρι τον 
αστράγαλο; Αν είχε θα το συζητούσα κι εγώ μαζί σας εδώ. Δυστυχέστατα υπάρχει 
μόνον αυτή η θέση και πρέπει να προχωρήσουμε και είμαστε με το μαχαίρι στο 
λαιμό. Πολύ θα ήθελα να φιλολογούμε και να συζητάμε και να βλέπουμε όλοι τα 
δίκια μας. Σας το είπα κι άλλη φορά ότι μακάρι η χωροθέτηση να γινόταν στη Βέροια 
για να είχαμε τα οφέλη. Λέτε να ξεκινήσουμε άμεσα τις διαδικασίες δημιουργίας 
ΧΥΤΥ στη θέση 5 όσο το δυνατόν γρηγορότερα. Γι’ αυτό επαναλαμβάνω αν 
διαβάσατε αυτά που γράψατε. Δεν είδατε ότι κι εγώ δημοσίως ρώτησα τους 
δημάρχους των περιοχών της θέσης 5 προχθές που είχαμε τη συνάντηση της ΤΕΔΚ 
για το ποιες είναι οι απόψεις τους και τους είπα ότι εγώ είμαι διατεθειμένη ν’ αλλάξω 
θέση αν δέχονται τη θέση 5 και μ΄ ένα στόμα και μια φωνή είπαν τι λέω. Να 
συζητάμε λοιπόν για πραγματικά θέματα γιατί το ζήτημα είναι πάρα πολύ σοβαρό και 
είναι πολυτέλεια να φιλολογούμε, είναι πολυτέλεια να το βλέπουμε δεξιά, αριστερά 
και να μην το κοιτάμε κατάματα. Θα ζητούσα πραγματικά γενίκευση της συζήτησης 
αν δεν βρισκόμασταν στη φάση της δημοπράτησης. Εάν ναυαγήσει η υπόθεση της 
δημοπράτησης και δεν πάει καλά εγώ θα διεκδικήσω να γίνει στον δήμο της Βέροιας 
για να έχουμε τα οφέλη αν δηλ. ξεκινήσουμε από την αρχή κι εδώ είναι και ο κ. 
Δάλλας που του το έχω πει. Αφήστε να προχωρήσει αυτή η ιστορία και όχι με 
εντυπωσιασμούς και πολλά λόγια. 

Σακαλής: Προτείνω γενίκευση της συζήτησης. 
Δήμαρχος: Είπα πριν λίγο ότι δεν δέχομαι τη γενίκευση της συζήτησης 

ακριβώς γιατί βρισκόμαστε στη φάση της δημοπράτησης. Για όποιο θέμα θέλετε να 
γενικευτεί η συζήτηση, έχουμε άπειρη υπομονή, δεν έχει σημασία αν ξενυχτήσαμε 
στις χωματερές, έχουμε άπειρη δύναμη να καθίσουμε εδώ και να κουβεντιάσουμε 
όποιο θέμα θέλετε και να το εξαντλήσουμε δημοκρατικότατα. Όταν όμως σε μια δυο 
μέρες πας για δημοπράτηση είναι ώρα τώρα να συζητάμε για το αν θα αλλάξει ο 
χώρος; Ας προχωρήσει ή ας μην προχωρήσει το θέμα και μετά το συζητάμε εδώ και 
βλέπουμε και καινούργιες θέσεις και ό,τι θέλετε. 

Προεδρεύων: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Μ. Σακαλή για 
γενίκευση της συζήτησης; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Μ. Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. 
Γουναράς, Ι. Καλαϊτζίδης. 

Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 



Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Ν. 
Μωυσιάδης, Α. Δελαβερίδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Κ. 
Συμεωνίδης, Μ. Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Ορφανίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την από 28-2-2008 επερώτηση του δημοτικού συμβούλου κ. Ι. Καλαϊτζίδη, όπως 
αυτή αναπτύχθηκε και από τον ίδιο. 
2.- Τις απόψεις και προτάσεις της Δημάρχου και του δημ. συμβούλου Ι. Καλαϊτζίδη, 
όπως αυτές διατυπώθηκαν κατά τη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 14 του Κανονισμού Εργασιών του Δημοτικού 
Συμβουλίου και 100 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Δεν εγκρίνει τη γενίκευση της συζήτησης επί του 2ου θέματος «Επί 
επερωτήσεως δημοτικού συμβούλου Ι. Καλαϊτζίδη», σχετικά με τη δημιουργία 
Χ.Υ.Τ.Υ. στο Ν. Ημαθίας και στη θέση 12. 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  124 / 2008 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Ε. Σοφιανίδης 
ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΚΗΣ Γ.  Μιχαηλίδης Μ. Σακαλής 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Ν. Μωυσιάδης Ε. Γουναράς 
 Α. Δελαβερίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Α.  Τσιάρας Γ. Ορφανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   
 Ι. Ταρασίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  12-3-2008 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΜΙΧΑΗΛΙΔΗΣ 
  
 


